
Protokoll fört vid U-schacks s tyrelsemöte den 17 december 2000 i
samhälli ghetslokalen, Fli tiga Lisas väg 55, Västerås

Närvarande: Roger Andersson, fr. §4 Mikael Didriksson
Per Hedlund Åke Lindén
Rasmus Myklebust Per-Åke Yngwén
Gert Åkerman Anders Eriksson
Jakob Fjellander

§1. MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande Gert Åkerman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl.
17.00.

§2. VAL AV SEKRETERARE

Per Hedlund valdes, motvilligt, till sekreterare för mötet. Jakob skriver nästa gång.

§3. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE

Den föreslagna dagordningen godkändes.

§4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes.

§5. EKONOMISK REDOGÖRELSE

Styrelsen gick igenom en balans- och resultatrapport för perioden 000814-001214.
Styrelsen fann att ett underskott på drygt 20000 Sek förelåg med orsaken att
landstinget har varit ojämn med utbetalningar. Aktieinnehavet rapporteras vara stabilt.
Diskussion om redovisningssystem från sommarlägret, det är inte klart i
balansräkningen att inköp som gjordes räcker ett flertal år.

§6. MATERIAL FÖR NÄSTA UTSKICK

Följande ska med i det kommande utskicket:
Västeråsdraget, helgläger, springarläger, skollag-DM, gruvschack, valskogsdraget,
fyrmästaren, flick-SM-projektpapper, tävlingskalendern, adresslista, materiallista, ett
nytt slutspelshäfte samt detta protokoll.

§7. VÅRA BIDRAGSANSÖKNINGAR TILL L ANDSTINGET

Inget speciellt diskuterades.

§8. HUR FUNGERAR TÄVLINGARNA UR REGELSYNPUNKT

Styrelsen efterlyste tydlighet från tävlingsarrangörer om hur och vart man ska vända
sig om man vill överklaga ett domslut. Detta är vi dåliga på.

§9. TÄVLINGSKOMMITTÉN

a) Hittills har tävlingsdeltagandet gått ner under verksamhetsåret, mest har vi tappat
inom högstadiet.

b) Styrelsen motionerar, genom MSF, om att skol-SM ska flyttas till våren istället för,
som det nu är, på hösten.

§10. SCHACKFYRANKOMMITTÉN

a) Köping och Kungsör har minskat sin verksamhet medan Västerås har ökat,
resterande länet ligger stabilt.

b) Ett beslut om ett förslag från P-Å Yngwén om sänkning av betänketid i länsfinalen
bordlades till nästa möte.



§11. UTBILDNINGSKOMMITTÉN

Kommittén ställde in ett läger under december p.g.a. för dåligt deltagarintresse. Detta
härleds antagligen från att lägret var för kort. Under våren har sportlovslägret tagits
bort för att ge de ansvariga lite andrum. Per rapporterade även om flickprojektet som
fortsätter i vår.

§12. LÄNSLAGET

Den ansvarige har avgått, styrelsen beklagar detta. Ny ansvarig sökes.

§13. ÖVRIGA FRÅGOR

Vask hörde sig för om de fick förvara en del material i U-Schacks förråd. Styrelsen
beslutade att ta en hyra om 100 SEK samt att Vask får självt vara ansvarigt för
materialet i fråga om inbrott, skador etc.

Roger Andersson ville köpa in c:a 100 böcker från Dalarnas schackförbund, som ska
delas mellan UK och TK. Styrelsen godkände detta.

Per ville köpa in c:a 20 böcker till UK för att använda som källmaterial till träningar
samt till priser. Detta ska inte belasta UK:s budget. Styrelsen godkände detta

Ett förslag från Christer Sandberg har inkommit till TK om utveckling av
tävlingsverksamhet. TK diskuterar och rapporterar.

§14. MÖTETS AVSLUTANDE

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat klockan 19.06.
Nästa möte är den 22 april 2001 klockan 17.00.

Västerås den 20 augusti 2000

Vid pennan

Per Hedlund Gert Åkerman
Sekreterare Ordförande

 


